



# DUBAI & ABU DHABI

## 迪拜 & 阿布达比

Exotic  
异国风情



**6D** Dubai, Abu Dhabi  
**4N** 迪拜 · 阿布达比

### ITINERARY FEATURES 行程特色

Discover different parts of the world in just a few hours - Global Village  
只需仅仅几个小时就可以探索世界上不同的地方 - 地球村

Traditional boat ride crossing the Dubai Creek  
乘坐传统的船穿越迪拜河

Be Thrilled on an experience by 4WD in the Arabian desert  
很兴奋的体验阿拉伯沙漠的四轮越野车

Enjoy 360° view of Dubai landscape atop Burj Khalifa Observation Deck  
在哈里发塔的观景台享受360°的迪拜风景

Experience VIP ride in Limousine  
体验贵宾豪华轿车之旅

Excursion to Abu Dhabi & include entrance to the Grand Mosque, Sheikh Khalifa's Palace & Heritage Village  
游览阿布达比 & 包括进入大清真寺 · 哈里发宫殿和民俗村



哈里发塔观景台  
Burj Khalifa Observation Deck





民俗村  
Heritage Village



哈里发宫殿  
Sheikh Khalifa's Palace



谢赫扎耶德大清真寺  
Grand Mosque



Experience by 4WD in the Arabian desert  
体验阿拉伯沙漠的4轮越野车





Traditional boat ride crossing the Dubai Creek  
乘坐传统的船穿越迪拜河



### 地球村

Global Village



Experience VIP ride in Limousine  
体验贵宾豪华轿车之旅





## ITINERARY DETAILS 详情行程



Day / 天	See / 看	Eat / 美食	Sleep / 住宿
①	<p><b>Kuala Lumpur</b> ✈️ <b>Dubai</b></p> <p> /  : <b>Global Village</b> (Oct-Mar) - one stop destination to experience the world 90 countries cultures</p> <p> : <b>Dubai Fountain Show</b> (Apr -Sep) - the world largest choreographed performing fountain</p> <p>吉隆坡 ✈️ 迪拜</p> <p> /  : <b>地球村</b> (十-三月) - 一站之旅 · 体验世界90个国家的文化</p> <p> : <b>迪拜喷泉湖</b> (四-九月) - 世界上最大的舞蹈表演喷泉</p>	<p>B: NIL L: Meal on board D: Local</p> <p>早: 无 午: 机上用餐 晚: 道地</p>	<p>SDAB-EK - Golden Tulip Media 4* or similar (4 Nights)</p> <p>SDAB (A)-EK - Grand Millennium 5* or similar (4 Nights)</p> <p>SDAB-EK - 金色郁金香媒体酒店 4* 或 同级 (4晚)</p> <p>SDAB (A)-EK - 千禧国际酒店 5* 或 同级 (4晚)</p>
②	<p><b>Dubai</b></p> <p> : Abra on Dubai Creek (10mins)</p> <p> : Spice and Gold Souks, Souk Madinat</p> <p> : Burj Arab</p> <p><b>Dubai Fountain Show</b> (Oct-Mar) - the world largest choreographed performing fountain</p> <p> / Leisure : Palm Island (include one way monorail ride)</p> <p>迪拜</p> <p> : 在迪拜溪乘坐传统木船 (10分钟)</p> <p> : 香料市场和黄金市场 · 露天市场</p> <p> : 帆船酒店</p> <p><b>迪拜喷泉湖</b> (十-三月) - 世界上最大的舞蹈表演喷泉</p> <p> / 悠闲 : 人造棕榈岛 (单程空中电车)</p>	<p>B: Hotel L: NIL D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 无 晚: 道地</p>	
③	<p><b>Dubai (130km)</b> 🚗 <b>Abu Dhabi (130km)</b> 🚗 <b>Dubai</b></p> <p> : Corniche, Emirates Palace, Ferrari World</p> <p> /  / Culture : <b>Grand Mosque</b> - the largest mosque in the country</p> <p><b>Heritage Village</b> - to experience the traditional aspects of the desert way of life</p> <p><b>Sheikh Khalifa's Palace</b></p> <p>迪拜 (130公里) 🚗 阿布达比 (130公里) 🚗 迪拜</p> <p> : 滨海大道 · 酋长国宫殿酒店 · 法拉利主题公园</p> <p> /  / 文化 : <b>谢赫扎耶德大清真寺</b> - 全国最大的清真寺</p> <p>民俗村 - 体验传统的沙漠生活方式</p> <p>哈里发宫殿</p>	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	

<p>④</p>	<p><b>Dubai</b></p> <p>🌟 : VIP experience Limousine Ride to Dubai Mall (approx. 1hr)</p> <p>📷 : <b>Dubai Frame</b> - an architectural landmark described as "the biggest picture frame on the planet"</p> <p>📷 / 🎟 / Panoramic : <b>Burj Khalifa Observation Deck</b> (124-125 floor) - enjoy a 360 degree view of Dubai city</p> <p>📷 / 🌟 / Adventure : <b>Desert Safari 4x4</b> - a thrilling tour to discover and enjoy the real adventure of dune bashing</p> <p><b>迪拜</b></p> <p>🌟 : 乘坐贵宾豪华轿车到迪拜购物中心 (大约一个小时)</p> <p>📷 : <b>迪拜相框</b> - 一个被描述为“地球上最大的画框”的建筑地标</p> <p>📷 / 🎟 / 全景 : <b>哈里发塔观景台</b> (124-125楼) - 享受360度迪拜城市的全景</p> <p>📷 / 🌟 / 历险 : <b>迪拜4x4越野车沙漠之旅</b> - 令人兴奋的旅程以体验和享受真正的冒险沙丘抨击</p>	<p>B: Hotel L: NIL D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 无 晚: 道地</p>
<p>⑤</p>	<p><b>Dubai ✈️ Kuala Lumpur</b></p> <p>Free Day Suggestion : <b>IMG World</b> - largest indoor amusement park in the world that offer numerous excitement with its five Adventure Zones or The Outlet Village by Meraas (Shopping)</p> <p><b>迪拜 ✈️ 吉隆坡</b></p> <p>自由行建议 : <b>IMG冒险世界</b> - 世界上最大的室内游乐园有五个让人兴奋不已的探险区或者奥特莱斯购物村 (购物)</p>	<p>B: Hotel L: NIL D: NIL</p> <p>早: 酒店 午: 无 晚: 无</p>
<p>⑥</p>	<p><b>Arrive Kuala Lumpur</b> 抵达吉隆坡</p>	

**Other information:**

- ① Estimate Climate: 13-43 °C  
气候预测: 13-43 °C
- ② Currency: Arab Emirate Dirham (AED)  
货币: 阿联酋迪拉姆 (AED)
- ③ Optional: IMG World (Estimated USD69/pax)  
自费: IMG冒险世界 (一个人约美金69)



**Disclaimer:**

1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
8. All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice.  
Final prices are to be confirmed by the tour manager/ leader during the tour.

**免责声明：**

1. 全程使用英文讲解，领队将以中文或粤语简约地说明。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。
8. 所有自费项目价格均仅供为参考用途，如果有更改恕不另行通知。请向领队询问及确认最终价格。

Operated by



**PARLO TOURS SDN BHD** 壩羅旅游社有限公司

(24106-H/KPL 0218)